
 

 

 

Hilversum, 2 maart 2022 

 

 

Schriftelijk vraag art 41 ex RVO inzake afdoening eerdere vragen met als onderwerp: 

‘Bomenkap, dat ik het snap’  

 

Vorige maand stelden wij u tijdens het vragenhalfuurtje 1a, voorafgaand aan de commissie van 9 

februari vragen over Anna’s Hoeve. 

Deze vragen zijn schriftelijk beantwoord. Het antwoord op vraag 4. (i.c. “Kunt u de Provincie vragen 

de borden in Anna’s Hoeve waarop nu staat dat het project klaar is in de zomer van 2023, te 

gebruiken voor meer detailinformatie en updates?”),  luidde als volgt: Naast de huidige 

projectinformatieborden worden er volgende week 3 (tijdelijke) informatieborden geplaatst met 

detailinformatie over de uitvoering van het project. 

De aankondiging van een week zou betekenen dat er uiterlijk 16 februari meer detailinformatie te 

zien zou moeten zijn. Tot onze teleurstelling is dit tot op vandaag niet het geval. 

1. Wanneer kunnen belangstellenden en gebruikers van Anna’s Hoeve de aanvullende 

informatie op de borden tegemoet zien? 

 

Met vriendelijke groet en in afwachting van uw reactie, 

 

Hakan Koc, Raadslid 

 

 


